
 

SU Solås skole 
Tid: mandag 24.3.25 kl 15.30-16.30 
Sted: Møterom i B-bygget på Solås skole 
 
Tilstede: Kirsti Sævik (rektor), Jorunn Gramstad (ansatt), Laila Celine Myhre Stai (ansatt), Tove Katrin 
Chermette (FAU), Brit Skjæveland (FAU), Kristine Goa (ansatt) og Mona Rabben(politisk 
representant), Tane Høgemark 
Elevrådsrepresentanter: Anna K Norheim og Lone Kyllingstad 
 
Ikke tilstede: Laila Celine, Anna, Mona Rabben 
 
 

Sak nr.  Ansvar 

1 
24/25 

Godkjenning av innkalling: Ok SU leder 

3 
24/25 

Informasjon fra elevrådet 
Elevrådsleder: Anna K.Norheim 7B 
Nestleder: Tønnes Ravndal 7C 
Sekretær: Lone Kyllingstad 6C 
 
Elevrådet blir ledet av avdelingsleder Aud Irene Hamre 
 
Saker fra elevrådet: 

● BUK; Vi jobber med at det skal være mulig å ta tog til og fra 
Ålgård igjen 

● Vi jobber og med hvordan det blir med ny svømmehall 
● Vi ønsker å bruke penger på en oppblåst vannpark i perla 

(wibit) 
● BUK avholdes 11.4.25, og det er elevrådet på 6.-7.trinn som 

deltar. 
 
Kommentar: Kommunen har en bysykkel stasjon på lager som ikke er i 
bruk. Kommunen syns monteringskostnadene er for dyre til å koble 
den på. 
 

Rektor og 
elevrådet 

4 
24/25 

Informasjon fra  FAU 
● 17.mai 
● Plassering og eierskap til bordtennisbord. Skolen har 

ikke plass til forsvarlig oppbevaring pga rømningsveier.  

FAU 

7 
24/25 

Trygg skolevei 
● Overgang fra barnehagen til Gjesdalhallen i 

Husafjellveien- mangler fotgjengerfelt. 
 
 

Rektor 



 

 
● Midlertidig skolevei pga utbygging gjelder frem til etter 

påske.  
● Forebyggende tiltak i forkant av utbygging ved Bjelland 
● Åpnet opp for at elektrisk sparkesykkel kan brukes til og 

fra skolen fra fylte 12 år. 
 

8 
24/25 

Informasjon fra rektor 
● Begrenset skolegård pga utbygging har vært fra 

skolestart til nå. Gladmelding er at den blir åpnet nå 
snart når godkjenningen fra kommunen er på plass! 

● Læreransettelser på plass fra skoleåret 25/26 
● Miljøpersonell utlysning- ATO ansatte på plass 
● Tusen takk til FAU som sponser AL belønningen i 

Kongeparken, busstur til Viking stadion 
● Nytt lydanlegg i aulaen blir installert i løpet av april. 

Midler fra kommunen 
● Rektor besøker Dagsenter i Babadag i slutten av mai 
● Store sprekker i betongen i aulaen etter 

sprengningsarbeidet 

 
 
 

rektor 
 



 

 
 

 
 
 

Eventuelt 
 
Tane: Etterspør hvordan det går med varmtvann i dusjene i 
Gjesdalhallen. Lone sier at det er enten kaldt eller varmt. SU 
håper at Mona Rabben oppdaterer SU i denne saken. 
 
 
Saker som ønskes å tas opp i SU/SMU bør meldes inn i 
forkant til Kirsti. Send på mail; kirsti-sa@gjesdalskolen.com 
 
 

 

 


